
Referat skolebestryrelses møde onsdag d. 15. juni 2022 kl. 17.00 
19.00

Mødeleder: Erik Gustavson 
Referent: John Linde 
Afbud: Rikke

1. Godkendelse af referat fra sidste møde
a. Referat fra d. 21. marts kan findes på skolens hjemmeside under punktet skolebesty

relsen. Referatet er godkendt.
2. Godkendelse af dagsorden

Intet at bemærke

3. Nyt fra elevrådet
a. Fælles elevrådsmøde

De har om emnet personlige grænser. Elevrådet har været rundt i klasserne for at 
fortælle om det. De har lavet oplæg og gruppearbejde vedr. temaet:

• Rode i andres tasker/ting.
• Tager billeder af hinanden ud tilladelse.
• Kigge i hinanden mobil.

4. Orientering fra formanden
a. Orientering om skolebestyrelsesvalg

Tidsplanen har været fulgt. Der har været afholdt vælgermøde. Der var 7 kandidater 
og derfor fredsvalg. Der har yderligere været flere forslag til kandidater. Der er taget 
kontakt til dem. Flere har givet udtryk for at det kunne være aktuelt i næste valgperi
ode.
Der er valgt 3 suppleanter.

b. Tilbagemelding fra kvartalsmøde
Erik og Katrine deltog. Der var kun økonomi på dagsordenen. Demografireguleringen 
udfordrer økonomien for kommunernes skoler samt et stigende antal elever til speci
altilbud. Forventning for udviklingen af børnetal er, at man er i bund med de helt 
små børn. For skoleområdet er børnetallet stadigt faldende. Elevtildelingen er faldet 
med ca. 3700 over de sidste 5 år. De blev besluttet at der laves et skriv til politik
kerne. Der laves et udkast til et fælles brev fra skolernes bestyrelser. Når udkastet 
deles, sendes det videre rundet i hele skolebestyrelsen.
Det drøftes endvidere ved mødet om skolebestyrelserne skal vælge kollektivt ikke at 
godkende budgettet.

5. Orientering fra skoleleder
a. Status opstart. Ny skoleleder er kommet godt i gang. Der er holdt 30 min. samtale 

med de ansatte. I forbindelse med opstart som leder og skoleårets planlægning har 
der været en del mødeaktivitet.

b. Personale ændringer i ansættelsesgrader. Vi har en ansat der næste skoleår påbe
gynder et selvbetalt linjefag. I den forbindelse går hun ca. 20% ned i tid. De ekstra 
opgaver er løst internt ved at enkelt ansatte er aftalt lidt op i tid.

c. Opsigelse. Vi har modtaget en opsigelse. Den ledige stilling påtænker ledelse at be
sætte internt. SKB nikker.
Dette givet et behov for at ansætte en pædagog på 32t til skole og SFO. Stillingsop
slaget drøftes og tilrettes. Der vælges medlemmer fra skolebestyrelsen til et ansæt
telsesudvalg. Den nye skolebestyrelse tilføjes ansættelseudvalget.

i



d. Ind og ud af elever.
To børn har skiftet Skole fordi familien er flyttet til Sjørring. Der er to børn, der er vi
siteret til et andet skoletilbud.

e. Skolens økonomi
Sidste års resultat var et plus på ca. 150.000. Dette år er det forventede resultat et 
minus på ca. 220.000.

6. Nyt fra SFO
a. Vikar i SFO ny Laila. Tilbagemeldingen er at det går godt i SFO. Der har været drøftet 

aktiviteter i næste skoleår. Vi glæder os over, at det ikke længere er Corona, der er 
styrende for hvad vi kan.

7. Nyt fra pædagogisk råd og lærermøde
Der har været afholdt pæd. råd og lærermøde. Det har handlet med om planlægnin
gen af næste skoleår. Bl.a. har der været drøftet lokalefordeling. Der er blevet lavet en 
ny fordeling af klasselokaler.

8. Forældrerepræsentanterne
En tak til lærerne i 6. klasse.
Ønske om at eleverne kan opleve valgåbningen. Ønske om vand og strøm i bålhuset. 
Oplevelse af en stigende trivsel i 1. klasse.
Opfordring til den nye skolebestyrelse om tage legegrupper på til forældremøderne. 
Der har været afholdt ekstra trivselsforældremøde for 5. klasse.

9. Skolepolitiske emner
Opfordring til at få kigget på forretningsordnerne for SKB og lavet en fælles ramme
sætning.

10. Eventuelt

Kl. 18.30 Smørrebrød til den afgående og nye skolebestyrelse
• Tak til de afgående skolebestyrelsesmedlemmer 
Præsentation af ny skoleleder

Kl. 19.00 Konstituering af den nye skolebestyrelse


